



ကျွန်တော်တို့၏ မျှော်မှန်းချက်များ။ ။ ဆင်းရဲမွဲတေခြင်း သံသရာအား ဖြတ်တောက်ခြင်းအားဖြင့် အောရိန်းကောင်တီတွင် နေထိုင်လျက်ရှိသော ကလေးများနှင့် မိသားစုများသည် စာသင်ကျောင်း၊ အလုပ်အကိုင်များနှင့် ဘဝတွင် ကြိုးစားရုန်းကန်နိုင်ရန်။

ကျွန်တော်တို့၏ မစ်ရှင်။ ။ အတူတကွဆုံးဖြတ်ထားသော ရည်မှန်းချက်များအတွက် ပူးပေါင်းအကောင်အထည်ဖော်ခြင်းအားဖြင့်၊ ဆင်းရဲခြင်းနှင့် ရုန်းကန်နေရသော မိသားစုများအား အမျိုးမျိုးသော အထောက်အကူဖြစ် အရင်းအမြစ်များနှင့် ဆက်သွယ်ပေးခြင်းနှင့် တန်းတူညီတူရှိမှုနှင့် စံနှစ်များ ပြောင်းလဲရန်အတွက် တွန်းလှန်ရန် သူတို့၏ တန်ခိုးများကို ထုတ်ဖော်ပေးရန်။

FSA ဆက်နွယ်ခြင်းများ အစီအစဉ်သည်ကား အဘယ်နည်း?။ FSA ဆက်နွယ်ခြင်းများ အစီအစဉ်သည် မိသားစုများ ဘွဲ့ရယူသည့်အချိန် သို့မဟုတ် မိသားစု လမ်းညွှန်သူ တာဝန်ခံထံ၏ အစီအစဉ်မှ ပြီးမြောက်သည့် အခြေအနေတွင် ဆက်လက် ပံ့ပိုးပေးရန် စီမံထားပါသည်။ ဤ အစီအစဉ်သည် FSA အား ယခင်မှ လမ်းညွှန်ပေးသူ တာဝန်ခံနှင့် ဆက်လက်ပြီး ဆက်သွယ်မှုထားရှိနိုင်ရန်နှင့် မိသားစု လမ်းညွှန်ပေးသူ တာဝန်ခံရရှိရေးအတွက် မိမိအလှည့်ရောက်ရှိရန် စောင့်ဆိုင်းနေချိန်တွင် လိုအပ်သော အရာများကို ဖြည့်စွက်ပေးနိုင်ရန် အခွင့်ပေးပါသည်။ FSA မိသားစုများသည် အောရိန်းကောင်တီရှိ သူတို့၏ ပတ်ဝန်းကျင်တစ်ဝက်မှ ရရှိနိုင်သော အထောက်အကူပြု အချက်အလက်များနှင့် အလွန်အရေးပါသော အစီအစဉ်အပြောင်းအလဲများ ဖြစ်သော NC Medicaid (အေန်စီ မေဒီကဲတ်) အပြောင်းအလဲ စသည်တို့ကို အပတ်စဉ် သို့မဟုတ် လစဉ် နောက်ဆုံးသတင်းများကို ဖြည့်စွက်ခြင်းအားဖြင့် ဆက်လက်သိရှိနိုင်မည်ဖြစ်သည်။ မိသားစုများသည်လည်း FSA ဆက်နွယ်ရေး လမ်းညွှန်သူ တာဝန်ခံနှင့် သူတို့မိသားစုအတွက် အဓိက လိုအပ်သည့် အကြောင်းအရာများ သို့မဟုတ် ကိစ္စများနှင့် ပတ်သက်ပြီး ရရှိနိုင်မည်ဖြစ်သည်။ ဤကဲ့သို့ ပုံမှန်ဆက်သွယ်ခြင်း ထားရှိခြင်းအားဖြင့် FSA သည်လည်း မိသားစုတစ်စုအတွက် ရလဒ်များကို တိုင်းတာရာတွင် တိုးတက်မှုရှိပြီး၊ ပိုမိုအကျဉ်းချုံးဖြစ်သည့် ၆ လတိုင်းတွင် မိသားစုတိုင်းအား လေ့လာတိုင်းတာခြင်းတို့ကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားနိုင်မည်ဖြစ်သည်။

မိသားစုများ သိရှိထားရန်။ ။

- လမ်းညွှန်ပေးသူကို မိသားစုတစ်စုအား သတ်မှတ်ပေးထားခြင်း မရှိတော့ပါက၊ လိုအပ်သည့်အတိုင်း ဝန်ဆောင်မှုများကို ဆောင်ရွက်ပေးပါသည်။
- FSA/ကောင်တီ ဝေပံဆိုက်တွင် FSA ၏နောက်ဆုံး သတင်းများကို ရရှိနိုင်ပါသည်။ အရေးကြီးသော အကြောင်းအရာတို့ကိုလည်း FSA လူမှုဂရုန်ယက် စာမျက်နှာတွင် တင်ထားပါသည်။ အကျိုးအကြောင်းများကို ဖုန်းစာပို့ခြင်း သို့မဟုတ် အီးမေးလ်ပို့ခြင်း တို့အားဖြင့် အဆက်အသွယ် လုပ်ကြပါသည်။
- မိသားစုများသည် ဆက်နွယ်ပေးသည့် လမ်းညွှန်ပေးသူ တာဝန်ခံအား ချိန်းချက်ရယူခြင်းအားဖြင့် သို့မဟုတ် ချိန်းချက်ရယူရန် မလိုအပ်ဘဲ ဝင်ထွက်သွားလာနိုင်သည့် အချိန်နာရီ အတွင်းတွင် မျက်နှာချင်းဆိုင် တွေ့ဆုံနိုင်ပါပြီး၊ ဖုန်းနှင့်/သို့မဟုတ် အီးမေးလ်နှင့်လည်း ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။
- သဘောတူ လက်မှတ်ထိုးထားသော ပုံစံများသည် ဖိုင်ထဲတွင် မိသားစုဝင်တိုင်းအတွက် ဆက်လက်သိမ်းဆည်းထားပါမည်။ သို့သော် အခြားအစီအစဉ်တို့အတွက် ညွှန်းပေးခြင်းများနှင့် အခြားလိုအပ်သည့်အရာများအတွက် နှစ်စဉ် ထပ်မံဖြည့်စွက် ရပါမည်။
- အကယ်၍ မိသားစုတစ်စု သို့မဟုတ် FSA ဆက်နွယ်ခြင်းများ လမ်းညွှန်သူ တာဝန်ခံသည် မိသားစု တစ်စု၏ လိုအပ်ချက်များသည် ဤအဖွဲ့အစည်း အစီအစဉ်အတွင်းတွင် ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်သည့် အခြေအနေထက် ပိုမိုကြီးမားသော အခြေအနေတွင် ရှိနေပါက၊ ထိုမိသားစုအား လမ်းညွှန်ပေးသူ တာဝန်ခံ အစီအစဉ်သို့ လွှဲပြောင်းပြီး၊ လမ်းညွှန်ပေးသူ တာဝန်ခံတစ်ဦးက တာဝန်ယူပေးရန် စီစဉ်ပေးပါမည်။ ထိုကဲ့သို့သော မိသားစုကို နာမည်စာရင်း အစဉ်လိုက် ဆောင်ရွက်ပေးသည့် စာရင်းတွင် ထည့်သွင်းထားပြီး၊ မိသားစုများကို လမ်းညွှန်ပေးသူ တာဝန်ခံများ ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ခြင်းနှင့် ကိစ္စလုပ်ငန်း ထမ်းဆောင်နိုင်သည့် အခြေအနေပေါ် မူတည်ပြီး တာဝန်ယူဆောင်ရွက်ပေးရန် စီစဉ်ပေးပါမည်။
- FSA ဆက်နွယ်ခြင်းများသည် သောကရောက်သည့်အချိန်အခါမျိုးကို အခြေခံကာ ဝန်ဆောင်မှုပေးခြင်းမျိုးမဟုတ်ပါ။ သို့ရာတွင် လမ်းညွှန်ပေးသူ တာဝန်ခံသည် မိသားစုများအား သူတို့၏ လိုအပ်ချက်ပေါ်တွင် မူတည်ပြီး တိကျသော အထောက်အကူပြု အရင်းအမြစ်များ/ အေဂျင်စီများနှင့် ချိတ်ဆက်ပေးပါသည်။

FSA ဆက်နွယ်ခြင်းများ လမ်းညွှန်ပေးသည့် တာဝန်ခံအား တွေ့ဆုံပါ။ ။



Erika Cervantes Munoz
 Phone (919)245-0896
 ဖုန်း။ ။ (၉ ၁၉) ၂၄၅-၂၄၆၈
 ဖက်စ်။ ။ (၉ ၁၉) ၂၄၅-၀၈၉၆
 အီးမေးလ်။ ။ fsa@orangecountrync.gov
 ဝေပံဆိုဒ်။ ။ www.FamilySuccessAlliance.org

